
Van springschans naar normale drempel
De heraanleg van de Harold Rosherstraat is achter de rug en het resultaat mag er best wezen. 

Gevloek
Alleen, inderdaad, die verkeersdrempel ter hoogte van de 
fietstunnel was echt niet ok. De hellingsgraad van die snelheids-
remmer was duidelijk foutief berekend met mogelijke schade 
aan uw auto tot gevolg. Velen van ons hebben gevloekt - terecht- 
maar dat verandert uiteraard niets in de praktijk. 

Gemeld
Niet zo met onze voorzitter Niki Schollaert. Hij had de 
verkeersdrempel ook getrotseerd én zijn auto daarmee bescha-
digd. Nochtans staat Niki gekend als een zeer rustige chauffeur. 
Vloeken helpt niet maar melden wel dacht Niki en zo geschied-
de. 

Verlaagd
Hij heeft het probleem met de springschans onmiddellijk gemeld 
aan de bevoegde instanties en daar werd toch vrij snel gevolg aan 

gegeven. De hellingsgraad van de verkeersremmer is inmiddels 
verlaagd  zodat u terug veilig de straat in en uit kunt rijden.

Nieuwe fi etsbrug offi cieel ingehuldigd
U heeft ze toch ook al geprobeerd, de nieuwe Krugerbrug. De oude moest 
afgebroken worden wegens te gevaarlijk en sinds kort hebben we een 
nieuwe brug voor fietsers en voetgangers. U kunt nu vanuit het centrum 
van Hoboken via fietspaden en zonder verkeerslichten tot het centrum 
van Antwerpen fietsen. Een aanrader. 

In april werd de nieuwe brug officieel ingehuldigd door N-VA-districts-
burgemeester Kathelijne Toen en N-VA-districtsschepen Carine Leys 
in aanwezigheid van stadsschepen voor Mobiliteit Koen Kennis.  
Voorbijgangers werden getrakteerd op koffiekoeken en koffie. Dat werd 
enthousiast onthaald.

Vlaanderen Feest in Hoboken, 
u komt toch ook!

Zaterdag 8 juli in Park Sorghvliedt 18.00 uur Barbecue
20.00 uur gratis optreden Mama’s jasje

Inschrijven voor de barbecue via www.gravenhof.org

Maakt u iets gelijkaardigs mee, doe zoals Niki en maak er melding van 
via meldingen.antwerpen.be/melden
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N-VA Hoboken binnenkort ook op instagram 
Onze website kent u al (www.hoboken.n-va.be) en ook op facebook vindt u ons al langer. U vindt er info over onze afdelingswerking, over 
het werk van onze districtsraadsleden, ons gemeenteraadslid en onze districtsschepenen. U volgt ons toch ook al?

Binnenkort gaan we nog een stapje verder en zullen we ook een eigen instagramaccount hebben. Nog meer mogelijkheden dus om N-VA 
Hoboken en haar werking beter te leren kennen.  

Heeft u overigens een vraag, een opmerking of een suggestie? Aarzel niet ons te contacteren hoboken.n-va.be/stel-je-vraag

Het is een positieve zaak dat we van een stenen zone een groene oase
maakten. In de sportieve zone zijn er enkele beweegtoestellen gezet
zoals ‘push up bars’, een ‘power bike’, een ‘free runner’ en een ‘body
flexer’. Zo kregen de buurtbewoners een fitness naast de deur, wie wil
dat nu niet”, besluit districtsschepen Carine Leys.

De speelzones voor de kinderen zijn opgevat in het thema ‘wetenschap’
 in de ruime zin. Het is een combinatie van speelse en fantasieprikkelende
speeltoestellen. Leuk voor de allerkleinsten en voor de (groot)ouders”, weet
districtsburgemeester Kathelijne Toen, bevoegd voor jeugd.

Majoor Malfaitplein in een nieuw kleedje
Het plein in de Stuivenbergwijk was een grote stenen vlakte. Weinig aantrekkelijk dus en ook weinig waterdoorlatend. Het werd 
hoog tijd dus om het plein eens onder handen te nemen er een aantrekkelijkere omgeving van te maken.

Het nieuwe plein en de aansluitende wandelweg zijn nu maximaal onthard en vergroend. Op het plein is er een nieuw basketbal-
veld met aan beide zijden een groene zone met extra bomen. In die groene zone is er ook een half verhard wandelpad met bloemrijke 
beplanting. Tenslotte is er ook nog een speelzone van 225 vierkante meter op zand en een meer uitdagende zone voor de iets oudere 
kinderen.

rumst@n-va.be



Uit de parlementenDe N-VA voor u aan het werk
Op bezoek in het Vlaams Parlement
Het Vlaams Parlement ontvangt regelmatig schoolgroepen die kennis willen maken met 
de werking van het parlement. Wanneer het kan, maakt parlementsvoorzitter Liesbeth 
Homans graag tijd vrij om een babbeltje te slaan met de jongeren. Voor de jongeren is 
zo’n bezoek aan het hart van onze democratie een unieke ervaring. Plaatsnemen op de 
banken van de volksvertegenwoordigers in de imposante koepelzaal: dat maakt indruk. 
Kortom: reden genoeg om eens een klasbezoek te brengen aan het Vlaams Parlement! 

Liesbeth Homans, voorzitter Vlaams Parlement

Aftellen naar de Sinksenfoor
Van zaterdag 27 mei tot en met zondag 
2 juli staat de Sinksenfoor opnieuw op 
Spoor Oost in Borgerhout. Bezoekers 
halen vijf weken lang hun kermishart op 
en genieten van spectaculaire attracties 
en al het lekkers dat de bekendste foor 
van Vlaanderen te bieden heeft. Meer 
dan honderdvijftig eetkramen en               
spetterende attracties bieden volop 
plezier en sfeer voor jong en oud. “De 
Sinksenfoor is uniek in zijn soort. Geen 
kermis die lichaam en geest zo verroert 
en beroert”, zegt schepen van Markten 
en Foren Peter Wouters.
Peter Wouters, schepen van Markten en 
Foren

Bescherm kritieke sectoren
Recent heeft de federale regering 
TikTok in de ban gedaan vanwege 
mogelijke veiligheidsrisico’s voor 
overheden. Michael Freilich stelde 
dat twee jaar geleden al voor. Volgens 
Michael is dat verbod te beperkt. 
Hij vindt dat het verbod veel verder 
moet gaan. Enkel zo worden kritieke 
sectoren minder makkelijk het 
slachtoffer van cyberaanvallen. 
Daarom herhaalde hij in de Kamer 
zijn ingediend wetsvoorstel over 
hoogrisicovendoren. Er moet een lijst 
opgemaakt worden van leveranciers 
die de kritieke sectoren niet mogen 
gebruiken omdat er een veiligheids- 
risico kan zijn. 
Michael Freilich, Kamerlid

Niet sociaal, noch rechtvaardig
De Vivaldi-regering klopt zich 
op de borst de bevolking zowat 
eigenhandig door de energiecrisis 
te hebben geloodst. In de Kamer 
heeft Peter De Roover de ploeg 
van De Croo op de vingers getikt 
daarbij de budgettaire situatie 
totaal te ontkennen. “In feite wordt 
u gesteund met geld dat er niet is. 
Het propagandaverhaal klinkt: wij 
helpen de mensen. In realiteit zijn 
het onze kinderen en kleinkinderen 
die ervoor mogen opdraaien. Sociaal 
en rechtvaardig is dat niet.
Peter De Roover, 
fractievoorzitter Kamer

Feestelijke opening tweede deel 
Zuidpark
De aanleg van het gedeelte Zuidpark 
boven het voormalige Schippersdok is 
in volle gang. Vanaf begin juni geniet 
u er van nieuwe bomen, struiken 
en bloemen, twee waterbassins met 
trappenpartij, een grasweide van 7.800 
vierkante meter en twee grote cirkel-
banken. Het wordt er heerlijk ver-    
pozen. Voor de volledige transformatie 
is het nog wachten tot voorjaar 2024, 
maar op 2 juni zetten we de opening 
van het tweede deel alvast feestelijk in. 
Hou dus onze sociale media in het oog 
en tot dan!
Annick De Ridder, schepen van 
Stadsontwikkeling

Keuze voor fiets-en wandelbrug over 
de Schelde bevestigd
Het stadsbestuur zet het licht             
definitief op groen voor de bouw 
van een fiets- en wandelbrug over de   
Schelde, nadat verschillende opties 
(veerboot, kabelbaan, tunnel) met 
elkaar vergeleken werden. De Schelde-
brug zal een enorme bijdrage leveren 
aan de modal shift van stad en regio. 
Ze zal aansluiten op nieuwe fiets- 
verbindingen in alle windrichtingen, en 
tegelijk het sluitstuk zijn van een heuse 
fietsring rond Antwerpen. Als alles 
volgens plan verloopt, fietsen we eind 
2028 over de Schelde naar de overkant.   
Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Schenk uw kunstwerken
Wie erft, kan de successierechten 
betalen door kunstwerken te   
schenken aan de Vlaamse overheid. 
Vanaf 1 juli 2023 wordt die regel-    
geving versterkt. De kunstverzamelaar 
kan nu zelf bij leven al aangeven 
welke stukken in aanmerking komen 
voor schenking. Ook nieuw: als de 
successierechten lager zijn dan de 
waarde van de kunstwerken, kan 
de Vlaamse overheid het verschil 
terugbetalen. Daarbovenop mogen 
de erfgenamen de waarde van de 
geschonken kunst voor 120 procent 
inbrengen bij hun belastingaangifte.
Manuela Van Werde, 
Vlaams Parlementslid

Uit de gemeenteraad
Meer treinen en fietsstallingen op station Luchtbal
Het aantal reizigers dat gebruikmaakt van station Luchtbal steeg de afgelopen jaren spectaculair. 
Het station is een mobiliteitsknooppunt van fietsen, trams, bussen en treinen. Helaas liet de 
minister voor Mobiliteit het aantal treinen dalen. Wie in het noorden van Antwerpen woont is 
de pineut. Schepen Koen Kennis en gemeenteraadslid Nathalie van Baren vragen de minister om 
deze regeling te herzien, zodat de pendelaar weer wat vlotter op het werk en weer thuis geraakt. 
Nathalie van Baren, gemeenteraadslid

Loket op Maat voor elke Antwerpenaar!
Loket op Maat is een volgende stap in innovatieve dienstverlening aan de burger. We werken 
digitaal of op afspraak, op maat van elke Antwerpenaar. We zetten in op meer afspraken per 
dag, twee avondopeningen per week en open loketten op zaterdag. Bovendien staan er 32 
zelfbedieningszuilen in de stad. De Antwerpenaar kiest bij het boeken van een afspraak tussen 
een stadsloket of regioloket dicht bij huis, of voor een tijdstip dat het beste past, onafhankelijk 
van de plek. We maken werk van een vriendelijke en efficiënte dienstverlening voor iedereen: 
ook voor de digitaal kwetsbare Antwerpenaar. 
Nabilla Ait Daoud, schepen voor Loketten

Cancelcultuur
Gedeputeerde Luk Lemmens was verontwaardigd toen in de Arenbergschouwburg onder het 
mom van ‘het zijn oude, witte mannen’ schilderijen waren vervangen door foto’s van de fotograaf 
Mous Lamrabat. “Over discriminatie gesproken. Het verleden doet er nog toe. Zowel de donkere 
als verlichte passages en hoofdrolspelers ervan hebben Antwerpen gemaakt tot de diverse, 
boeiende stad die ze nu is. Dat men de geschiedenis niet kent, is geen reden om die te wissen. Wij 
pleiten ervoor om oud en nieuw samen te brengen, niet voor de cancelling van oud door nieuw.”
Luk Lemmens, gedeputeerde

Uit de provincie

Antwerpen verbiedt het uitdelen van commerciële flyers
De strijd tegen zwerfvuil blijft een aandachtspunt. De Antwerpenaar heeft recht op een 
propere stad waarop hij trots kan zijn. Daarom hebben we besloten om commerciële 
flyers te verbieden. Antwerpenaren krijgen geregeld ongevraagd zulke flyers in de handen 
geduwd. Uiteindelijk belanden die op de grond, vervuilen ze onze straten en bezorgen 
ze extra werk aan onze reinigingsdiensten. Met dat verbod roepen we een halt toe aan 
dat soort zwerfvuil. We richten ons daarbij specifiek op flyers met een commercieel 
doel. Informatieve flyers of flyers die evenementen ondersteunen, bijvoorbeeld voor de              
Bollekesfeesten, blijven wel toegestaan. Zo maken we onze stad weer wat properder.

Bart De Wever, burgemeester

Een nieuwe maand, een nieuw bos. 
Deze keer planten we een nieuwe bos van 3,5 hectare op het Bloemenveld in Wilrijk met 
meer dan 5.000 inheemse bomen en 750 struiken en kleine bomen. En we blijven dat doen. 
Het is niet het eerste, en al zeker niet het laatste bebossingsproject van de stad. We zoeken 
permanent in onze dichtbebouwde stad naar gronden die we kunnen bebossen. We gaan 
resoluut voor meer bos in de stad omdat de Antwerpenaar daarom vraagt en omdat het een 
positieve impact heeft op de luchtkwaliteit. Bovendien zijn bomen een natuurlijke airco en 
vormen ze een buffer bij felle regen.
Els van Doesburg, schepen van Groen en Dierenwelzijn
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


